

Top quality services is our priority.

• ISO/TS 16949(E) •



• ISO 9001:2000 •



Qualität der Produktion ist unsere
Priorität.



• ISO 9001:2000
• ISO/TS 16949(E)



www.kol-pol.com



F.H.U.P. "KOL-POL"

ul. Noskowskiego 5
78-100 Kołobrzeg / Poland
Tel. +48 94 3516045
Fax +48 94 3516045
Contact: Polish

ul. Mazowiecka 5
78-100 Kołobrzeg / Poland
Tel. +48 94 3512921
Fax +48 94 3512921#11
Contact: English, German, Polish

www.kol-pol.com
e-mail: kolpol@kol-pol.com



• ISO 9001:2000 •
• ISO/TS 16949(E) •

ASSEMBLY MONTAGE
ANY KIND JEDER ART

REFINEMENT • KONFEKTIONIERUNG
OPTICAL CONTROL • OPTISCHE KONTROLLE
SOLDERING, SORTING • LÖTEN, ABSTUFUNG
STICKING, PACKING • KLEBEN, VERPACKEN



www.kol-pol.com
POLAND Kołobrzeg

Our firm works successful from over 10 years as a family-company and is a result of a growing demand for profitable assembling services involving plastic and paper components and integrated circuits. Thus the number of workers has grown from the original 5 to 120. We own the location with 13.000m² area in this 2000m² productive- and warehouse- area. We have our own transport with the entire capacity of 25.000 kg. We guarantee a reliable and professional approach to all orders placed with us. Our accommodations are on the top quality level, trustworthy and just-in-time.

We lender services like:

- Assembly of the different kind of parts from semi-parts entrusted to our firm by the producer,
- Refinement,
- Visual check,
- Soldering,
- Sorting,
- Stick
- Packaging, Labeling
- Transportation

All works are made according to advices of the contractor.



Unsere Firma ist seit 10 Jahren als erfolgreiches Familienunternehmen tätig. Sie ist ein Ergebnis des Bedarfs an kostengünstigen Montageleistungen der Elemente aus Kunststoffen und integrierten Schaltkreisen. Von fünf Mitarbeitern ist die Zahl auf 120 Mitarbeiter gewachsen. Wir besitzen Gesamtfläche von 13.000 m², wovon 2000m² auf die Produktion- und Lagerfläche entfallen. Wir besitzen eigenen Transport von 25.000 kg Kapazität. Wir garantieren eine zuverlässige, professionelle Bedienung bei der Realisierung der Aufträge. Unsere Dienstleistungen kennzeichnen sich mit Spitzenqualität, Vertrauenswürdig und Just-in-Time Produktion.

Wir befassen uns mit:

- Montage jeder Art von Teilen aus den von unseren Geschäftspartner gelieferten Halbteilen
- Konfektionierung
- Optische Kontrolle
 - Löten
 - Abstufung
 - Kleben
 - Packen, Etikettierung und Transport



Alle Aufgaben werden gemäß dem Kundenwunsch gefertigt.